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Statsnail AS er sterkt imot vern av Kråkvåg og Bjugnfjorden 

Statsnail AS har fått tilgang til et Fylkesmannens «Utkast tilrådning Kråkvåg og Bjugnfjorden marine 
verneområde 15.04.2020» Her er Statsnail AS oppført blant de som «ikke har holdninger til om 
området skal vernes eller ikke.» 
 
Statsnail AS ønsker å presisere at vi er sterkt imot vernet fordi foreslått §4.e.3 forbyr høsting av 
bløtdyr og pigghuder innenfor det foreslåtte marine verneområde. Siden vi lever av å høste 
strandsnegl og kråkeboller vil et slikt forbud frata oss livsgrunnlaget vårt.  
 
Selv om §4.e.3 blir fjernet vil Statsnail AS fortsatt være imot vernet fordi vi har opplevd at 
Fylkesmannen har utvist manglende dømmekraft i forbindelse med tolkning av verneforskrifter. 
Vi viser her til dom 19-087982TVI-FOSN hvor vi ble tilkjent 50 000NOK i erstatning av Fosen tingrett 
etter Fylkesmannens brev og vedtak. 
 
Vi viser også til høringsuttalelse til Fiskeridirektoratet med referanse 19/8837 hvor det står: «I 
rapporten om forslag til opprettelse av vern for Kråkvågsvaet-Grandfjæra-Bjugnfjorden marine 
verneområde står det at høsting av «utradisjonelle arter» som krill, bløtdyr og flere typer alger kan 
skape ubalanse i økosystemet. Rapporten fremlegger ikke kunnskap som begrunner eller 
dokumenterer dette synspunktet. Et generelt forbud om høsing av levende bløtdyr og pigghuder, jf. 
§ 4 e) iii i forskriften står ikke i forhold til verneformålet, og må tas ut fra forskriften. Det foreligger 
ikke kunnskap og dokumentasjon som gir grunnlag for å innføre et generelt forbud om høsting/fiske 
av levende bløtdyr og pigghuder i hele verneområdet.» 
 
Dette bør veie tungt. Likevel opprettholder Fylkesmannen §4.e.3 i «Utkast tilrådning Kråkvåg og 
Bjugnfjorden marine verneområde 15.04.2020» noe Statsnail AS også tar som mangel på 
dømmekraft.   
 
Vern må være forankret lokalt hvis det skal ha verdi. All den tid kommunen er imot vern bør ikke 
Kråkvåg og Bjugnfjorden vernes. Kommunen er fult ut i stand til å ivareta verneverdiene gjennom 
plan og bygningsloven.  
 
Vennlig hilsen 
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Dr. Ing. Jon Eirik Brennvall 
Styreformann i Statsnail AS  
 
 


